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The entire status-quo-shattering BACK IN BLACK saga, collected in one mammoth
oversized hardcover! reeling in the aftermath of CIVIL WAR, Peter Parker has plenty of
reasons to consider a change of wardrobe: Black is his state of mind. But the worst is
yet to come for Spider-Man! In AMAZING SPIDER-MAN, events are set in motion that
will forever change life of your favorite web-slinger. There IS no going back! In
FRIENDLY NEIGHBORHOOD SPIDER-MAN, the secrets of the alternate Uncle Ben are
revealed, but not before the Sandman attacks! And in SENSATIONAL SPIDER-MAN,
younger, less-experienced versions of our web-spinning hero begin appearing all over
the city, causing havoc wherever they go. Can Peter stop them, and whoever's behind
them, before more lives are lost? Collecting Amazing Spider-Man #539-543, Friendly
Neighborhood Spider-Man #17-23 and Annual #1, Sensational Spider-Man #35-40 and
Annual #1.

作者介绍: 

J.迈克尔•斯特拉辛斯基 (J. Michael
Straczynski)，J.迈克尔•斯特拉辛斯基是多次获奖的电影、电视以及漫画编剧。曾担任
《洛杉矶时报》以及《时代周刊》的记者，他参与的剧集包括《迷离时空》和《弗莱彻
夫人谋杀小说集》，并主创了《耶利米书》《十字军》以及《巴比伦5号》，并因最后
这部剧而被熟知。他为克林特•伊斯特伍德的电影《换子疑云》撰写剧本，因此片获得
英国学院奖提名；并为沃卓斯基姐弟的电影《忍者刺客》撰写剧本。他的作品为他赢得
了两次雨果奖，他还获得过土星奖。
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故事发生在内战结束后，彼得.帕克的身份被暴露，梅姨被仇家枪击。蜘蛛侠重披黑衣
，游走在罪犯和复仇者之间。已经没有英雄的荣耀与特权，却要背负隐私被公开在公众
之下。身份见不得光，还要维护内心的秩序。对仇人展开复仇，和继续消灭邪恶力量。
漫威的故事，已是一个完整的英...  

-----------------------------
.
在国内尚未引进的《超凡蜘蛛侠》某一期故事里，彼得把蜘蛛侠的黑色战衣藏到了某个
高楼之上，他没有选择直接扔掉，而是放在这个角落，因为他觉得自己某一天可能会想
要表达某种意思，那就是黑色战衣所代表的——“我不再守规矩了，要动真格了。”这
是《蜘蛛侠 重披黑衣》...  
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